
Agent Anteiego: Za wcześnie mówić o powrocie do Romy
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Już niebawem Luca Antei zaliczy debiut na Stadio Olimpico. Zrobi to jednak

nie w koszulce Romy, której jest wychowankiem, a w barwach beniaminka

Sassuolo. Agent gracza, Danilo Caravello, udzielił wywiadu dla portalu

ilsussidiario.net.

 

Roma-Sassuolo to z pewnością specjalny mecz dla Luci Anteiego, prawda?

- Absolutnie tak, to pierwszy raz, gdy zagra przeciwko Giallorossim, poza tym na

Olimpico. Jestem jednak pewien, że po emocjach przy wyjściu na boisko, uspokoi

się.

Antei, zdobył ważne miejsce w Sassuolo...

- To prawda, grał regularnie od czterech-pięciu meczó, co jest oczywiście bardzo

ważne dla chłopaka z roczniak '92, gdyż grając, gromadzi doświadczenie.

Dobra gra w Sassuolo, aby potem wrócić do Romy?

- Teraźniejszością jest oczywiście Sassuolo, jednak jasnym jest, że gdy będzie nadal

dobrze się spisywał, powrót do Romy byłby pozytywny.

 

Może wrócić już w następnym sezonie?

- Zbyt wcześnie o tym mówić, musi kontynuować dobrą grę w barwach Sassuolo,

potem zobaczymy, nie ma pośpiechu.
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